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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsminister Stefan Löfven (S)

2018/19:324 Säkerhetsbristerna hos Svenska kraftnät

I samband med en interpellationsdebatt om Svenska kraftnät med statsrådet 
Anders Ygeman för några dagar sedan ställde jag frågan huruvida de 
säkerhetsutmaningar det statliga företaget utsatt sig för har varit föremål för 
statsministerns så kallade säkerhetsråd. Han kunde inte besvara frågan med 
hänvisning till att han inte varit en del av detta organ på drygt 1,5 år. I stället 
hänvisade han till statsministern, som leder säkerhetsrådets arbete.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsminister Stefan Löfven:

 

Har frågor kring Svenska kraftnät och de rätt omfattande säkerhetsbristerna 
varit föremål för behandling i det så kallade säkerhetsråd som statsministern 
leder?

………………………………………

Hans Wallmark (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-28
Besvaras senast
2019-03-06 kl. 12.00


